
Protokoll av styrelsemöte
Furuby Sockenlag 2023-09-07

Tid och plats: 18.30 Furuby IF Klubbstugan

Närvarande: Timmy Vesterberg , Gudrun Holmberg, Britt-Marie Svensson, Alexander Modell, Patrik

Karlsson, Anna Bengtsson, Nina Klingborg och Björn Nilsson

Anmälda förhinder: Christina Hamilton

Ej svar: Seth Sigvardsson

1. Ordförande förklarar mötet öppnat som inleds med en bildvisning
från Gudrun Holmberg och Britt-Marie Svenssons besök av
bastubygget i Åby.

2. Till sekreterare valdes Björn Nilsson och som justerare valdes
Timmy Vesterberg.

3. Mötesdagordningen (bilaga 1) godkänns.

4. Föregående protokoll
1. Alexander M lägger ut på Furuby sidan ”Allt mellan himmel och jord” och uppmanar

hushållen att bli medlemmar i Furuby Sockenlag => kvarstår.

2. Timmy V köper in tejp till att laga tälten Sockenlaget hyr ut => en tejp kan placeras i

respektive tältlåda, pågår.

3. Alexander M kollar upp verksamhetsstödet till remissvar => klart, påverkar inte oss.

4. Britt-Marie S kollar ägarförhållanden av badplatsen i Furuby (map bastufrågan) =>

Skogssällskapet äger marken och kommunen arrenderar, svar från skogssällskapet väntas.

5. Britt-Marie S och Gudrun H åker till Åby för studiebesök => klart, fler resor blir det.

6. Björn N och Gudrun H gör skrivelser över tomter samt gymnastiksal => Gudrun inväntar svar

från samhällsbyggnadsavdelningen (fd. Tekniska förvaltningen) angående grävning av

avlopp. Gudrun har även pratat med Thomas Klüft, och får tas efter 90-årsjubileum. Punkten

kvarstår.

7. Gudrun H bevakar att bredda byvägen med gång/cykelvägen byggs från 25an till Fägrevägen

=> Klart, planerna ligger kvar att det ska genomföras.

8. Gudrun H kollar upp möjligheten till ett studiebesök på vindkraftsparken => kvarstår.

9. Styrelsen, fler förslag till programpunkt för höstmötet => klart, se punkt 9.

10. Styrelsen, ta beslut om present till FIF => klart.
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Restpunkter från 230403:

1. Styrelsen undersöker om ny fullmakt ska skickas till Swedbank - inkl årsmötesprotokoll =>
sockenlaget avvaktar då det inte behövs.
8. Styrelsen kollar intresset med hjärtstartarutbildning => se punkt 7.
11. Gudrun H drar frågan om möte med SSAM vidare => hanterades på mötet 2023-06-01.

5. Rapporter från byarna
Attsjö: Christina Hamilton har meddelat att arbetet med fiberanslutning till Attsjö skola pågår, men

ska bli klart innan höstmötet.

Kårestad: Patrik Karlsson sammanfattar att de både haft kräftskiva och cykelfest. Nina Klingborg

meddelar att bokningssystemet för Kårestugan har strulat. En städdag planeras i september och

åldermansgille i november. Tre inflyttningar i byn.

Furuby: Britt-Marie Svensson rapporterar att hon har pratat med kommunen om att byta

anslagstavlor, kommunen vill inte hjälpa till. Vägföreningen har sökt bidrag för väghinder.

Åldermannagille i November.

Västorp: Ingen information

Fägerstad: Ingen närvarande, men det finns behov av hjärtstartarkurs, se punkt 7.

Övrigt: Nina Klingborg har deltagit på möte om krisberedskap. Nina sammanfattar och berättar att

man diskuterade hur man klarade sig förr i tiden. Nuförtiden så är det lättare att samordna via en

förening. Man bör inventera utrustning, roller och kompetenser i sitt område. Var och en har säkert

kvar sin Om-krisen-kommer-broschyen där man även förväntas klara sig en vecka med mat och

vatten. Lokalt kan man även utse och förbereda trygghetspunkter där man kan träffas och hjälpas åt

vid en kris. Det är bra att ha koll på sitt närområde, tex om det finns äldre eller personer med vissa

behov. Se till att man har aktuella och omfattande kontaktuppgifter för olika. Lämpligt att

föreningarna har detta på agendan. Styrelsen tar med denna punkt på höstmötet (7 oktober).

Krisberedskap kan även vara en återkommande del i Det händer i Furuby.

Den 12 augusti så överlämnade Timmy Vesterberg och Alexander Modell Sockenlagets gåva, en grill,

till Furuby IF på 90-års fest.

Skrivelser: -

6. Ekonomi
Alexander Modell rapporterar att sockenlaget har 117,273 kr. Nio uthyrningar under perioden juni till

september. Tre nya medlemmar i samband med uthyrning.

7. Hjärtstartarkurser i socknen
Norlins vill få till en hjärtstartarkurs i Fägerstad. Anna Bengtsson har hittat en kursledarkandidat, men

flera kandidater kan tillkomma. Styrelsen avvaktar intressenivån, sen tas beslut om sponsring på

höstmötet.
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8. Studiebesök, vindkraften
Gudrun har hittat en kontaktperson, men arbetet pågår [5].

9. Höstmöte 8 oktober Attsjö
Gudrun H har ordnat att Caroline Klüft kan ansluta via nätet och hålla ett föredrag på ca en timme. En

förutsättning är att vi har fibern igång annars får vi flytta mötet till Furuby.

På höstmötet bör vi även kunna välja en ledamot till valberedningen. Kårestad kollar först på sitt

styrelsemöte, men styrelsen får leta vidare [6]. Till mötet, ta även upp frågan om krisberedskap och

sjöbastun.

Björn N tar fram inbjudan snarast [7]. Styrelsen och byarepresentanterna delar ut utskick i byarna

senast helgen v38 [8]. Gudrun och Nina införskaffar fika [9].

10. Plocka-skräp-dag 16 september
Förslag kl 10 lördagen den 16 september. Sockenlaget bjuder på bullar, fika och dryck. Björn N köper

in fika [10]. Notera att Kårestad kör sin städdag den 30 september.

11. Sjöbastu vid badplats
Styrelsen lyfter frågan på höstmötet. Britt-Marie Svensson tar vidare kontakt med skogssällskapet [3].

12. Skrivelser om gymnastiksal/tomter
Jobbet med skrivelse pågår [4].

13. Tidplanen
Skräpplockningsdag 16/9. Höstmöte 8/10. Ev hjärtstartarkurs.

14. Tid och plats för kommande styrelsemöte
Preliminärt tisdagen den 17 oktober.

15. Övriga frågor

15.1. Furubyleden (bilaga 2)
Birgitta Estberg från Hembygdsföreningen Hovmantorp/Furuby undrar om de kan använda

furuby.se för att presentera projekt Furubyleden samt om någon är intresserad att vara med.

Sockenlaget kan erbjuda webutrymme. Birgitta kan informera om projektet vid ett senare

tillfälle. Björn N återkopplar till Birgitta [11].
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16. Sammanfattning av actions
1. Alexander M lägger ut på Furuby sidan ”Allt mellan himmel och jord” och uppmanar

hushållen att bli medlemmar i Furuby Sockenlag

2. Timmy V köper in tejp till att laga tälten Sockenlaget hyr ut

3. Britt-Marie S kollar ägarförhållanden av badplatsen i Furuby (map bastufrågan)

4. Björn N och Gudrun H gör skrivelser över tomter samt gymnastiksal

5. Gudrun H kollar upp möjligheten till ett studiebesök på vindkraftsparken

6. Styrelsen letar vidare efter kandidat till valberedningen

7. Björn N tar fram inbjudan till höstmötet
8. Styrelsen och byarepresentanterna delar ut utskick i byarna senast helgen v38
9. Gudrun H och Nina K införskaffar fika till höstmötet
10. Björn N köper in fika till skräpsamlardagen
11. Björn N återkopplar till Birgitta ang Furubyleden

Furuby 2023- Furuby 2023- Furuby 2023-

…………………………… ………………………………… …………………………………
Björn Nilsson Timmy Vesterberg Gudrun Holmberg

Sekreterare Protokolljusterare Ordförande
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Bilaga 1 - Kallelse
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Bilaga 2 - Furubyleden

Birgitta Estberg tors 31 aug.

Hej!

Vi ska börja gör mer konkret dokumentation angående Furubyleden (studiecirkeln inom SPF

och Hembygdsföreningen). Innan vi hittat egna pengar så behöver vi en plattform - hemsida,

där vi kan presentera vår information för tilltänkta besökare. Kanske en sida om varje

"knutpunkt" på leden som vi sedan gör en QR-kod till.

Jag har inte diskuterat detta i gruppen ännu, men jag vill ha lite framförhållning. Jag har

alternativt också funderat på SPF:s sida och/eller hembygdsföreningen, men det blir ju mer

begränsat. Det ena utesluter iofs inte det andra. Det går ju att länka till er sida, vilket känns

bättre.

Vi skulle också kunna bidra med bilder, historiska och nutida från oss och Det händer ... Dök

upp i mitt huvud just nu, eller ... Till furuby.se

Vill ni att vi ska lägga någon träff på kvällstid, så kan ju någon eller några av er delta och få

mer inside info , känsla etc angående vad vi arbetslösa och samhällsbelastande seniorer

ägnar oss åt ...

Varma hälsningar

Birgitta Estberg

Kårestad Södrekvarn

365 93 Furuby

0709-544 233
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http://furuby.se/

